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Buna Zozo, 
Este emotionanta toata relatarea ta si am putina rusine ca eu nu m-am interesat pana acum de 
activitatea sportivilor care fac eforturi deosebite pentru  a se mentine la nivel cat mai inalt in 
clasamentele internationale  ale sportivilor din orientarea pe schiuri.  Sigur ca toti participantii 
la Campionatele Europene si etapele Cupei Mondiale  sunt de laudat si cei clasati  pe locuri 
record, pentru sportivii din Romania, trebuie felicitati in mod deosebit pentru daruirea lor si 
pentru consumul psihic suplimentar, anume acela de a face fata racelii cu care sunt intampinati 
de oficialitatile FRO  la revenirea acasa ! 
 
Din nefericire cunosc si eu acest sentiment, in amintirea mea pastrez un moment emotionant 
cand la intoarcerea din Bulgaria de la un Campionat Balcanic, am fost intampinat pe peronul 
garii de nord din Bucuresti de catre un antrenor al lotului de juniori al Bulgariei  si felicitat, desi 
eu nu-l cunosteam atunci  si credeam ca vom intalni pe cineva cunoscut dintre orientaristii 
romani. Ce sa facem daca multi dintre oficialii FRO nu au trait si nu vor trai niciodata aceste 
sentimente? Nu putem decat sa le plangem de mila si sa trecem mai departe, continuand sa ne 
daruim Orientarii cat mai avem putere fizica si psihica si mai putem sa gasim sprijin la cei care 
ne inteleg. 
 
Ce pot sa va spun? 
Mii de felicitari si aplauze!  
 
Multumiti-le din suflet celor care va stau aproape si care v-au sprijinit mereu fiind alaturi de 
aspiratiile voastre. Luati-va resurse motivationale pentru continuare in activitatea sportiva din 
exemplul atator sportivi care au zburat si au planat la propriu sau la figurat deasupra Carpatilor.  
 
Hui,hui! 
 


